
TÁJÉKOZTATÓ
a 2010 január-28-i képviselő-testületi ülésen elhangzott

interpellációkra tett intézkedésekről

Németh Tamás képviselő-testületi tag: 
− Vizsgálja felül az Önkormányzat a 3,5 tonnás táblák kihelyezését a városban. Van olyan hely, ahol 

már nincs lehetőségük a megfordulásra és mindenképpen el kell haladniuk az adott utcában.
A  felülvizsgálat  folyamatban  van,  egyeztetést  kezdeményezünk  a  helyi  Közút  Kht  

képviselőjével  a  közlekedési  feltételek  biztonságos megtartása  érdekében.  Amennyiben  további  
költségigénye áll  fenn, úgy  testület elé fogjuk terjeszteni a fedezet biztosítására. Várhatóan a  
tavaszi hónapokban - a táblák megrendelését, leszállítását követően- Városgondnokság elhelyezi  
az indokolt táblákat.

− Lakossági  megkeresésre  javasolja,  hogy  Körmend  város  Önkormányzata  alkosson  –  a 
lehetőségekhez képest  – egy olyan  rendeletet,  mely szabályozná  Körmend város  kereskedelmi 
egységeinek  nyitva  tartását  (pl.  Terézváros,  Kecskemét,  Zalalövő).  Javasolja,  hogy  22  óráig 
tartsanak nyitva ezek a vendéglátó ipari egységek.
Jelenleg  a hatályos jogszabályok alapján történik a működési engedélyek kiadása, amennyiben a  
képviselő- testület kinyilvánítja azon szándékát, hogy a 22 órán túli szabályozásra (korlátozásra,  
illetve tiltásra) a vendéglátó egységek nyitvatartása esetében szükség van,, úgy helyi rendelettel  
lehet  szigorítani  a  működéseket.  Ez  azonban  a  kereskedelmi,  vendéglátási  vállalkozások  
lehetőségeire, turizmusra negatív hatást gyakorol. Ezen döntés meghozatala komoly megfontolást  
igényel.

Köbli József képviselő-testületi tag:
− Kertész utcában nincs megoldva az útburkolat, ami jelen fagyos időkben még csak csúszkálást 

okoz,  de  amint  jön  az  olvadás,  térdig  járnak  majd  a  sárban.  Kéri,  hogy  erre  találjon  az 
Önkormányzat valamilyen megoldást.
A  Kertész  utcai  lakók  kérésére  válaszoltunk,  valamint  a  polgármesteri  fogadóórán  történt  
jelzésükre is megküldtük a választ, hogy a zúzalékolást Városgondnokság a kora tavasszal elvégzi,  
illetve amint az időjárás engedi és a zúzalék is rendelkezésre áll. Birtokunkban van a Rábán aluli  
városrészre  vonatkozóan  a  szennyvíz-csatornázás  megvalósításához  szükséges  jogerős  vízjogi  
létesítési engedély, a csatornák kiépítését követően szükséges az útépítési engedélyek beszerzése  
(tervdokumentáció  elkészíttetését  követően),  amennyiben  az  út-,  és  csapadékvíz-elvezetésre  
rendelkezésre áll a pénzügyi fedezet, akkor lehet megkezdeni a végső útburkolat felvitelét.

Kárnics Ferenc képviselő-testületi tag:
− Legény utcai fakivágással kapcsolatban kérdezi, hogy arról a Városfejlesztési Bizottság októberi 

ülésén elfogadta a határozatot, de azóta nem történt semmi. Kérdezi, mikor lesznek a fák kivágva.
A  fakivágásról  kora  tavasszal  tudunk  gondoskodni.  Városgondnokság  úgy  kap  fakivágási  
engedélyt, hogy olyan vállalkozóval végezteti, aki a fa anyagának ellenében a leegyeztetett fajtájú,  
és  mennyiségű fákat  pótolja,  és  a  Gondnokság felügyelete  mellett  gondoskodnak  a  szakszerű 
elhelyezésről.

− Az  Orgona  utcai  telefonerősítő  torony  ügyében  októberben  interpellált,  hogy  nincs-e  annak 
valamilyen egészségkárosító hatása. Még nem kapott választ.
Az  ügyben  Képviselő  urat  irodánkon  szóban   tájékoztattuk.   A  telefonerősítő  tornyoknak  
egészségre káros hatása nem bizonyított. 

Geosics László képviselő-testületi tag: Korona udvar
− Az út téli időszakban még járható, de tavasszal jó lenne valamilyen megoldást találni a burkolatra.

A Korona udvar is a Tömbrehabilitációs elképzelés része, amely pályázat jelenleg is hirdetés alatt  
áll.  A befektetői igények ismerete nélkül nem indokolt a közterület rendezése, és építési tervek  
készíttetése.  A  Városgondnokság  a  közterület-karbantartás  keretein  belül  a  szükséges  



területrendezést  elvégzi-  időjárás  függvényében.  Jelen  pénzügyi  helyzetben  ez  a  kátyúzást  és  
zúzalékolást jelenti.

• Kéri a törmelékkupacok, italos csomagoló anyagok és kidobott fenyőfák eltakarítását és az ott 
lakók és ott működő vendéglátó egységek figyelmeztetését a nagyobb tisztaság fenntartására. 
Helyszíni szemlénk során építési törmeléket már nem találtunk, kisebb kavics van az udvaron,  
amely olvadást követően a vállalkozó által elterítésre kerül. 

• Javasolja az ott működő vendéglátó egységek működési engedélyének áttanulmányozását, mivel a 
hajnali  zajongás zavarja a lakók nyugalmát.  Egyben figyelmeztet,  hogy a működtetőknek saját 
területükön zárás után is kötelesek biztosítani a nyugalmat. 
Hatályos jogszabályok alapján kerül meghatározásra a működési engedély kiadásához szükséges  
környezetvédelmi-zajvédelmi  szakhatósági  állásfoglalásunk.  A  határozatban  kerül  
meghatározásra a jogszabályban előírt maximális zajkibocsátási mérték, amelynek betartására a  
működési  engedélyben meghatározott  nyitvatartási  időn belül  köteles  az  engedélyes.  A nyitva-
tartáson kívül pedig nem működhet.

Tóth Gábor képviselő-testületi tag:
− Kertész utcával kapcsolatban megerősíti  az utak rossz állapotáról szóló beszámolót.  Elmondja, 

hogy a csatornázásra elkészültek a tervek és érdeklődik, létezik-e valamilyen pályázati lehetőség a 
csatornahálózat kiépítésére, hogy az útburkolat utána megvalósulhasson.
A  Kertész  utcai  lakók  kérésére  válaszoltunk,  valamint  a  polgármesteri  fogadóórán  történt  
jelzésükre is  megküldtük a választ,  hogy a zúzalékolást  Városgondnokság a tavasszal  elvégzi.  
Birtokunkban  van  a  Rábán  aluli  városrészre  vonatkozóan  a  szennyvíz-csatornázás 
megvalósításához szükséges jogerős vízjogi létesítési  engedély, a csatornák kiépítését követően  
szükséges  az  útépítési  engedélyek  beszerzése  (tervdokumentáció  elkészíttetését  követően),  
amennyiben az út-, és csapadékvíz-elvezetésre rendelkezésre áll a pénzügyi fedezet, akkor lehet  
megkezdeni a végső útburkolat felvitelét.

Czvitkovics Gyula alpolgármester kéri, hogy minden olyan szerződést, amely az Önkormányzattal 
köttetett és nem teljesült, a következő testületi ülésre legyen előterjesztve.
− A kéréssel kapcsolatos tájékoztató a Képviselő-testület  jelen ülésén beterjesztésre került. 

Körmend, 2010. február 8.
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